
 
 

學術英語課程 

English For Academic Purposes (EAP) 
 

此課程屬本大學的學位先修英語課程，特別為持有相當於 IELTS 4.5 至 5.5 英語程度的學生而設。課程旨於發展學生的學術英語技

巧，包括聆聽及筆錄、閱讀及摘寫、論文及報告撰寫、研究調查及英語演說等。當完成此課程時，學生的英語水平將獲提升至大學認

可、相當於 IELTS 6.0 的水平，並符合大學大部分學位課程的英語入學要求。 

This is a pre-sessional course designed for students with an IELTS score from 4.5. to 5.5 or equivalent. The programme will 

focus on developing your English skills for academic study, including listening and note-taking, reading and summarising, 

writing essays and reports, conducting research and making presentations in English. By the end of the course we expect 

you to have a level of English that is the University of Sunderland equivalent to an IELTS score of 6.0. This is the English 

language requirement for most University of Sunderland courses. 
 

EAP 入學考試 EAP ENTRY TEST 

 考試費用：HK$500 per sitting 

 於新特蘭大學香港分校參加 2 小時英語考試，日期為 2018 年 8 月 6 日 (星期一)。 

A 2-hour English test will be conducted at University of Sunderland in Hong Kong on 6 August 2018, Monday. 

 學生持 DSE 英語 3 級或以上成績，可豁免此入學考試及學術英語課程(EAP) 。 

Students with DSE English Level 3 or above can be exempted from this entry test and this EAP course. 

 學生持有相當於 IELTS 4.5 或以上之國際認可英語成績，或可豁免此入學考試。 

Students with any internationally recognised English qualification equivalent to IELTS 4.5 or above may be 

exempted from this entry test. 
 

EAP 課程資料 EAP COURSE DETAILS 

入學成績 Entry Test Result 
IELTS 4.5 
or equivalent  

IELTS 5.0  
or equivalent 

IELTS 5.5  
or equivalent 

教學時數 EAP Teaching Hours / 

課程長度 EAP Duration 
400 hours / 30 weeks 

250 hours / 10 

weeks 
150 hours / 5 weeks 

課程開始 

Course Start 
22 Oct 2018 13 Aug 2018 3 Sep 2018 

課程完結 

Course End 
14 Jun 2019 19 Oct 2018 8 Oct 2018 

課程費用 

Course Fee 
HK$27,000 HK$18,000 HK$9,000 

學術英語課程 (EAP) 及 3 年制(榮譽)學士之首年學費* 
First Year Tuition Fee for EAP Course and 3-Year Bachelor Degree with Honours* 

入讀學士一年級 ^ 

Bachelor’s Year 1 Entry ^ 
不適用 N/A 

首年學費 HK$73,000* 

for the first year 

首年學費 HK$64,000* 

for the first year 

入讀一年制國家高級證書 (HNC) ^ 

1-Year Higher National 

Certificate (HNC) Entry ^ 

 

首年學費 HK$67,000* for the first year 
 

學生取得 HNC 英文入學試合格後，將可同時修讀此

學術英語課程及一年制 HNC 課程，以便於翌年順利

銜接學士二年級課程。Students getting a pass in 

the HNC English entry test can study this EAP 

course in parallel with the 1-year HNC which can 

bridge to the bachelor’s degree year 2 in the 

following year. 
 

首年學費 HK$58,000* 

for the first year 

首年學費 HK$49,000* 

for the first year 

 

*   首年總學費已包括學術英語課程(EAP)及學士一年級/一年制國家高級證書，並已扣除每年$10,000 獎學金。The first year fee includes the course fee of EAP 

programme and bachelor’s year 1 / 1-year Higher National Certificate, and the deduction of $10,000 scholarship for the year. 
 

^  Information is accurate at the time of publication and is subject to change. All degree programmes in this publication are registered under the Non-Local 

Courses Registry (NCR) and the NCR registration of BTEC Higher National Certificate is in progress. Hong Kong residents can apply for the Extended Non-

Means-Tested Loan Scheme to seek financial assistance from the Student Finance Office ‒ Working Family and Student Financial Assistance Agency. It is a 

matter of discretion for individual employers to recognise any qualification to which this course may lead. 
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